

19 October 2020

Dear Valued Customers,

Notice of Adjustment on Daily ATM Cash Withdrawal Limits for Deposit Account

Thank you for using our ATM card services. Effective from 1 December 2020, the daily ATM cash withdrawal limit will be revised as below:

Type of ATM Transaction	Existing Daily Limit	New Daily Limit
Cash Withdrawal (Per Account)	HK\$10,000 or equivalent	HK\$20,000 or equivalent
Cash Withdrawal outside Hong Kong (Per Card)	HK\$10,000 or equivalent	HK\$20,000 or equivalent

Should you have any queries, please feel free to call our Customer Service Hotline on 2818 0282 or visit our website at www.shacombank.com.hk.

Yours faithfully,

Shanghai Commercial Bank Limited

This is a computer-generated printout and no signature is required. In case of inconsistency between the English and Chinese versions of this letter, the English version shall prevail.

親愛的客戶：

調整存款賬戶每日自動櫃員機現金提款額度通知

多謝閣下使用本行自動櫃員機提款卡服務。由2020年12月1日起，本行存款賬戶每日自動櫃員機提款額度將作以下調整：

自動櫃員機交易項目	目前額度	新額度
現金提款 (每戶)	等值港幣 10,000 元	等值港幣 20,000 元
香港境外提款 (每卡)	等值港幣 10,000 元	等值港幣 20,000 元

如有任何查詢，請致電本行客戶服務熱線 2818 0282 或瀏覽本行網頁 www.shacombank.com.hk。

上海商業銀行有限公司 謹啓

2020年10月19日

本函為電腦編印文件，毋須簽署。此為中文譯本，如與英文版本有歧異，一概以英文版本為準。